



## 陳紫君 (香港,1984-)

一直以來,中國人非常重視家庭,而傳統家庭觀念慢慢亦在現今社會改變,陳紫君小姐運用墨的七個色調和畫油畫的技巧,以圓形為基礎,描繪出憨態可掬的動物形象。紫君希望透過她的動物家庭系列作品,把 "家" 的傳統重新帶回家! 她亦認為所有生命都是珍貴的,鼓勵領養動物。此外,紫君筆下的小動物跳脱可愛,如人類一般有喜怒哀樂,令觀眾產生共鳴。

陳紫君小姐(TK Chan)在香港長大,在學時期到了蘇格蘭發展 10 年。 2008 年畢業於英國愛丁堡著名學府設計系碩士。2013 年 3 月,陳紫君小姐與鍾臻智先生合作成立了香港齊亮畫廊(BLINK Gallery)。2017 年,陳紫君更入圍由英國文化協會舉辦的「英國傑出校友獎」。今年及去年,她的水墨近作「雄雞家族和開心小狗」在新加坡三十三拍賣會(33 Auction) 售出。紫君也是 2017-2018 保良局 V54 註留藝術家之一。

歡迎與我們查詢有關作品價錢

## TK Chan (Hong Kong, b.1984)

TK Chan began her Chinese ink painting series in winter 2016 under the encouragement and guidance of established artist POON Kwing Wing (Water POON). Inspired by the round cuteness of her own pet animals, she sought to capture these lively qualities with the movement of her ink brush and the colour ink wash of her images. Her animal paintings have been described as embodying happy feelings of love and caring. All life was precious; that we need to treasure life, every little bit of it, including not abandoning or killing sick animals & ourselves not succumbing to thoughts of hopelessness & suicide. It meant seeing new beauty in adopting & nurturing our pets. In this Animal Family Collection, she wished to convey that Home is one of the important element in Chinese Society since ancient time. In TK's collection you can find: Children are nurtured, Adults are supported to contribute, Elderly are cared for.

This animal collection was first shown at INK ASIA art fair in December 2016 in Hong Kong where her fresh contemporary ink style, received much attention from the local media & from established Chinese ink painters. In 2017 she was one of the finalists for the Finalist of the Entrepreneurial Award, Alumni Awards 2017 - organized by the British Council, Hong Kong. Her painting 'Rooster Family and Happy Dog' were selected at 33 Auction, Singapore in 2017 and 2018

Price list on request.



 $F_{ather}$   $A_{nd}$   $M_{other}$  I  $L_{ove}$   $Y_{ou}$ 



70 x 140 cm | 2018 | Ink and Color on Paper 水墨設色紙本 Tiger's Family 老虎王國



70 x 140 cm | 2018 | Ink and Color on Paper 水墨設色紙本 Rooster's Family 雄雞家庭



70 x 140 cm | 2018 | Ink and Color on Paper 水墨設色紙本 Pig's Family 豬仔屋企



33 x 66 cm | 2017 | Ink and Color on Paper 水墨設色紙本 Elephant's Family 童心萬象



33 x 66 cm | 2018 | Ink and Color on Paper 水墨設色紙本 Dog's Family 愛犬之家



 $33 \times 66 \text{ cm} \mid 2017 \mid \text{Ink and Color on Paper 水墨設色紙本}$  Happy Pig's Family 開心豬家庭



33 x 66 cm | 2017 | Ink and Color on Paper 水墨設色紙本 Leo's Family 獅家利奧



33 x 66 cm | 2018 | Ink and Color on Paper 水墨設色紙本 Monkey King's Family 大聖之家



33 x 66 cm | 2018 | Ink and Color on Paper 水墨設色紙本 Snake in Love 熱戀中



33 x 66 cm | 2018 | Ink and Color on Paper 水墨設色紙本 Tiger's Family 同甘共虎



www.blinkgalleryhk.com info.blinkgalleryhk@gmail.com

Albert Chung Mobile / Whatsapp: +852 9646 6686 WeChat: albert\_929

Raymond Cheng Mobile / Whatsapp: +852 9275 0028 WeChat: raymondcheng3